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FOR COMPATIBILITY WITH LLAH1I SERIES FIXTURE
NSTRUCTIONS FOR INSTALLING REFLECTOR (FIG. 1, 2, & 3)
1. Orient the REFLECTOR as shown in (FIG. 2), so that the SNAP features are

aligned with the slots located on the HOLDER.
2. Push and rotate REFLECTOR into the HOLDER until SNAP FEATURES are

secure within the designated slots. (FIG. 2)
3. Replace FRONT HOUSING by aligning bayonet tabs with the open slots on the

HEAT SINK, pushing it firmly into the HEAT SINK and twisting it clockwise until
the spring clips are fully engaged. (FIG. 3)

Note: Ensure both clips are fully engaged and that there is no interference with the
two spring clips located on the front face of the heat sink. If there is
interference loosen the clips and orient them correctly, so that they may
catch the front housing upon assembly.

INSTRUCTIONS FOR INSTALLING OPTIONAL ACCESSORIES (FIG. 4 & 5).
1. Remove FRONT HOUSING by twisting counterclockwise to unlock from HEAT

SINK. (FIG. 4)
2. Place accessories into the FRONT HOUSING through the back as shown in (FIG. 5).
3. Replace FRONT HOUSING by aligning bayonet tabs with the open slots on the HEAT

SINK, pushing it firmly into the HEAT SINK and twisting it clockwise until the spring clips
are fully engaged.

4. Accessories will be secured between the REFLECTOR HOLDER and the ACCESSORY
HOLDER, which will be pushed upwards, and with accessories installed, may remain
above the top edge of the FRONT HOUSING when fully assembled.

Note: Luminaire accepts one accessory and a snoot, max. The use of two glass lenses
and a snoot or one louver, one glass lens and a snoot requires the use of a double
accessory holder (Sold Separately).

5. If double accessory holder is required, remove the single accessory holder by loosening
the three engaged snap clips and discard. Push the double accessory holder straight into
the FRONT HOUSING until holder is fully secure.
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INSTRUCTIONS POUR L’INSTALLATION DU REFLECTEUR (VIG.I, 2 et 3)
I. Orienter Ic REFLECTEUR (vendu séparément) comme illustré (VIG. I), pour aligner les

éléments ENCLIQUETABLES avec les fentes situées sur le SUPPORT.
2. Appuyer sur le REFLECTEUR et le tourner en sens horaire dans le SUPPORT jusquà ce

que les ELEMENTS ENCLIQUETABLES soient en position dans les fentes désignées.
(VIG.2)

3. Replacer Ic BOITIER AVANT en alignant les languettes a balonnette avec les fentes

IENTS
ouvertes sur le DISSIPATEUR THERMIQUE, le pousser fermement dans le

ENCLIQUETABLES
DISSIPATEUR THERMIQUE et le tourner en sens horaire jusquâ ce que les
AGRAFE A RESSORT soient complétement engagées. (VIG. 3)

Note: Sassurer quc es deux agrafes sont complètement engagées, sans interferer avec es
deux agrafes a ressort situées sur le devant du dissipateur thermique. En cas
d’interférence, desserrer es agrafes et les orienter correctement, pour qu’elles
engagent le botier avant a assemblage.

DISSI PATEUR
‘THERMIQUE

INSTRUCTIONS POUR LINSTALLATION ACCESSOIRES EN OPTION
(VIG. 4 & 5).

I. Retirer le BOITIER AVANT en tournant dans le sens antihoraire pour déverrouiller de Ia
DISSIPATEUR THERMIQUE. (Vig. 4)

2. Placer les accessoires dans le BOITIER AVANT a travers l’arrière comme indiqué dans
(VIG. 5).

3. Remplacer le BOITIER AVANT en alignant es onglets de baionnette avec les fentes
ouvertes sure feu DISSIPATEUR THERMIQUE, le poussantfermement dans le
DISSIPATEUR THERMIQUE et en le tournant dans Ic sens horaire jusqu’à ce que es
AGRAFE A RESSORTS sont pleinement engages.

4. Accessoires seront sécurisées entre le SUPPORT DE REFLECTEUR et le
PORTE-ACCESSOIRE, qui sera poussé vers le haut, et avec des accessoires installés, peut
rester dessus du bord supérieur du BOTTlER AVANT une fois assemble.

NOTE: Luminaire accepte un accessoire et un COUPE-FLUX, maximum. L’utilisation de deux
lentilles en verre et un COUPE-FLUX ou un PARALUME A CELLULES
HEXAGONALES, une lentille de verre et un COUPE-FLUX nécessite lutilisation dun
DOUBLE PORTE-ACCESSOIRE (vendu séparément).

5. Si un DEUX PORTE-ACCESSOIRE est nécessaire, retirer le PORTE-ACCESSOIRE unique
en desserrant les trois clips a ressort engages et Ic jeter. Poussez Ic DEUX

PORTE-ACCESSOIRE directement dans Ic BOTTlER AVANT jusqu’â ce support est
entièrement sécurisé.
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